
Rada Miejska w Młynarach 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

Protokół nr XLI/2023 

41 Posiedzenie w dniu 1 marca 2023  

Obrady rozpoczęto 1 marca 2023 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:06 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Katarzyna Jóźwiak 

5. Justyna Korybska 

6. Anna Maciuszonek 

7. Tadeusz Małecki 

8. Jadwiga Orłowska 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział:  

1. Karol Jóźwiak – Przewodniczący Rady Miejskiej. 

2. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary. 

3. Katarzyna Rynkowska – Skarbnik Miasta i Gminy Młyna 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury otworzyła obrady 

witając wszystkich zebranych.  

Na posiedzeniu komisji obecnych było 8 radnych, co stanowi kworum do opiniowania projektów 

uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XL posiedzenia Komisji, które odbyło się 18 stycznia 2023 r. 

 

Radni nie mieli uwag. 

Pani Jadwiga Orłowska głosowała ręcznie z uwagi na zakłócenia Internetu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XL posiedzenia Komisji, które odbyło się 18 stycznia 2023 r. 

 

Wyniki głosowania 



ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2023-2039, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła 

Panią Skarbnik o omówienie uchwały zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Młynary na lata 2023-2039 oraz uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy 

Młynary na 2023 rok, 

Pani Skarbnik omówiła uchwały. 

Pani Skarbnik poinformowała, że obecnie spłacane są tegoroczne raty kredytów ze środków 

własnych, a nie kredytowanych. 

Pani Burmistrz poinformowała, że gmina jest na etapie ubiegania się o białe certyfikaty w 

związku z termomodernizacją szkoły podstawowej w Młynarach i omówiła czym są białe 

certyfikaty.  

Pani Jadwiga Orłowska głosowała ręcznie z uwagi na zakłócenia Internetu. 

Głosowano w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 20223-2039, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok, 

 

Radni nie mieli uwag. 

Pani Jadwiga Orłowska głosowała ręcznie z uwagi na zakłócenia Internetu. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

c) udzielenia Gminie Miasto Elbląg pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła 

Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

Radni nie mieli uwag. 

Pani Jadwiga Orłowska głosowała ręcznie z uwagi na zakłócenia Internetu. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia Gminie Miasto Elbląg pomocy finansowej w formie dotacji celowej.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

d) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła 

Panią Skarbnik o omówienie uchwały. 

Pani Anna Maciuszonek zapytała, czy może ubiegać się o 50% zwrot kosztów za sterylizację 

bezdomnego kota. 

Pani Burmistrz powiedziała, że Pani Anna powinna zgłosić się do Pana Andrzej Czubińskiego 

pracownika tutejszego urzędu, który pokieruje sprawą. 

Pani Jadwiga Orłowska głosowała ręcznie z uwagi na zakłócenia Internetu. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

e) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Młynarach, w drodze 

bezprzetargowej na rzecz ich użytkowników wieczystych, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła 

Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

Pani Burmistrz powiedziała, że sprzedaż nieruchomości polega na wykupie gruntu przez 

osobę, która miała użytkowanie wieczyste tego gruntu.  

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Młynarach, w drodze 

bezprzetargowej na rzecz ich użytkowników wieczystych, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

f) ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet dla sołtysów sołectw Gminy Młynary 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że dieta Sołtysów powinna być uzależniona od kwoty bazowej podobnie, jak to jest z dietą 

Radnych.  

Pani Burmistrz powiedziała, że Przewodniczący Rady Miejskiej od dłuższego już czasu prosił 

o to, by Sołtysom podnieść diety, dlatego projekt uchwały został przygotowany i środki w 

budżecie zostały zabezpieczone.  



Przewodnicząca Komisji zaproponowała, aby zmienić uchwałę i przyjąć stawki procentowe. 

Zaproponowała, aby uchwałę przenieść na następną komisję. 

Wywiązała się dyskusja na temat czy dieta Sołtysów powinna być uzależniona od kwoty 

bazowej, czy przyjęta w stałej określonej stawce. 

Pani Burmistrz powiedziała, że Radni powinni zdecydować o tym poprzez głosowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Radni mieli podwyżkę diet, a sołtysi nie, co 

jego zdanie nie było sprawiedliwe. Dlatego w tym roku należałoby podnieść diety sołtysom. 

Można dyskutować nad sposobem zapisu wysokości diety, ale uchwała powinna zostać 

zaopiniowana. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

zaproponowała, aby zaopiniować tą uchwałę na następnej komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że i tak ta uchwała zostanie podejmowana na 

sesji Rady Miejskiej. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet dla sołtysów sołectw Gminy Młynary.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

g) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary, 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

h) wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem 

Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z wnioskiem o zmianę rodzajów miejscowości na 

terenie gminy Młynary. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła 

Panią Skarbnik o omówienie uchwały. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego z wnioskiem o zmianę rodzajów miejscowości na terenie gminy 

Młynary. 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

5. Sprawy różne. 

 

Pani Maria Słomska zapytała o podwyższenie kwoty dla firmy, która odzyskuje nam podatek 

VAT. Czy jest to ta sama firma. 

Pani Skarbnik powiedziała, że tak.  

Pani Burmistrz powiedziała, że jest to najniższy procent, który został uzgodniony kilka lat 

temu i do tej pory nie został podwyższony. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury  

udzieliła głosu mieszkańcowi Młynar. 

Pan Ryszard Siemienas poruszył temat małej ilości miejsc dla osób niepełnosprawnych przy 

sklepie Lewiatan w Młynarach, braku parkingu przy ośrodku zdrowia. 

Pani Burmistrz powiedziała, że parking przy ośrodku zdrowia ma być budowany. 

Pan Ryszard Siemienas poruszył temat schronu, który jest w Młynarach. 

Pani Burmistrz powiedziała, że Straż obejrzała ten obiekt i stwierdziła, że to nie nadaje się na 

schron.  

Pan Ryszard Siemienas poruszył temat drewnianego mostku. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że jeszcze w tym roku kładka ta zostanie remontowana.  

Pan Ryszard Siemienas poruszył temat brudu przy budynkach zlokalizowanych przy sklepie 

Pani Balickiej. 

Pani Burmistrz powiedziała, że gmina nie ma wpływu na prywatnych właścicieli 

nieruchomości. Potwierdziła, że miejsce to zaburza estetykę. 

Pan Ryszard Siemienas poruszył temat śmieci porzuconych przy skarpie, studzienek 

rewizyjnych na drodze oraz poddał pomysł, żeby budynek przy starym przedszkolu był 

przeznczony na toaletę miejską. 

Pani Burmistrz powiedziała, że budynek ten spełnia inną funkcję. Toj-toje stoją na rynku i 

mieszkańcy mogą z nich korzystać. 

6. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji zamknęła obrady XLI Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury w Młynarach. 

 



  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Młynarach 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


